
Kateřina Janálová přišla na AMU z pražské konzervatoře ze třídy Dany Vlachové. Během tří 
let udělala obrovský kus práce, zlepšila se ve všech směrech. Dokladem toho byl i její 
bakalářský koncert, který odehrála velmi suverénně jak po technické tak hlavně po hudební 
stránce. I její práce – Orchestr Berg je velmi kvalitní. 
Do dalšího života ji přeji jen to nejlepší a pevně doufám, že se budeme potkávat i 
v navazujícím magisterském studiu. 
 
Doc. Leoš Čepický 


